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6. Afscheid nict-terugkerencie raadsleden
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VerkiezingenNieuws
Vier maal Oranje-Nassau 
voor afscheidnemende raad

Gerard Jonkers (68), een an
dere scheidende fractievoor
zitter, diende zijn partij GBV 
vanaf 1998 liefst 20 jaar, 
waarvan 16 jaar in de ge
meenteraad. De burgemees
ter karakteriseerde hem als 
een raadslid met groot ver
antwoordelijkheidsgevoel, 
iemand die er altijd was. 
"Alleen niet op zaterdag, 
want dan stond je langs 
de lijn je kleinzoon aan 
te moedigen." Ook 
was Jonkers jaren
lang voorzitter van 
de werkgeverscom- 
missie.

Met 15 raadsjaren voor 
GBV doet Wim Groenen
dijk (60) niet veel voor 
hem onder. Demmers prees 
vooral zijn rol als waarne
mend raadsvoorzitter. Me
nigmaal zat Groenendijk 
in de voorbije raadsperi
ode een oordeelsvormende 
raadsvergadering voor. "Je 
deed dat op je eigen ma

nier, gaf ruimte aan het 
debat, was streng als 
dat nodig was, en altijd 
nadrukkelijk aanwezig. 

Een voorzitter ook 
met een hoorbaar 
Veldhovens accent."

NOG ÉÉN KEER AAN HET WOORD

Met het kleurige lintje op de 
borst mochten de nu oud-raads- 
leden nog een laatste keer het 
woord voeren in de raad. Wim 
Groenendijk, benadrukte het 
grote verschil tussen het bedrijfs
leven en de overheid, vooral in 
het tempo waarin besluiten wor
den genomen. "Ik kijk terug op 
een prachtige periode."

Herman Kootkar riep de raad 
nog één keer op om vooral 
zuinig te zijn: op de gemeente
lijke financiën, op de regionale 
samenwerking en vooral op 
elkaar. "Het eigen gelijk hoort 
niet politiek relevant te zijn. Ie
der raadslid heeft recht op res
pect. Dat hoeft een stevig debat 
niet in de weg te staan. "

Dat laatste gaat ook op voor 
VSA'er Charlie Engelen (51) 
die de raad na 12 jaar ver
laat. Hij was vooral de man 
van de ruimtelijke ordening, 
met hart voor het buitenge
bied. "Jij wilde vooral niet te
veel regels, die vond je maar 
een sta-in-de-weg als ze niet 
in het belang waren van het 
individu. Het siert jou dat je 
vaak bij mensen op de kof
fie ging als die te maken kre
gen met een wijziging in het 
bestemmingsplan. Je bent 
een mens met het hart op 
de tong, en een vleugje hu
mor!", aldus Demmers.

Gerard Jonkers maande de raad 
'zich niet te laten ringeloren 
door Eindhoven en zijn bur
gemeester Jorritsma'. Charlie 
Engelen kijkt met veel plezier 
terug op zijn raadslidmaatschap 
en dankt iedereen voor deze 
mooie periode.

Liefst 14 raadsleden
keren niet terug in nieuwe raad

Raad verliest 
enorme brok ervaring
Burgemeester Demmers had het er maar druk mee: liefst 14 van 
de 27 raadsleden mocht zij uitluiden met een bloemetje en de 
gebruikelijke pennenset, omdat zij op basis van de verkiezings
uitslag niet in de raad terugkeren. Al met al vertrekt er zeer veel 
ervaring uit de raad en is het 'raadsgeheugen' in één klap ruim 
gehalveerd.

Zes raadsleden verlaten de raad na minimaal drie termijnen. Vier 
van hen leverde dat een onderscheiding op (zie vorige artikel), 
maar Ab Hofman en Gerard Slegers doen in raadsjaren weinig of 
niets voor hen onder.

VSA'er Ab Hofman besloot - hoewel herkozen - zijn raadszetel 
niet in te nemen, om de doorstroming in zijn gehalveerde fractie te 
bevorderen. Burgemeester Demmers prees hem als een gedreven 
politicus en bruggenbouwer met een duidelijke visie, die het debat 
stimuleerde en altijd weer de kou uit de lucht probeerde te halen. 
"Je was bijna full time raadslid, probeerde de afstand tussen poli
tiek en burger te verkleinen. De breuk in de coalitie in 2017 was 
een niet verwachte en grote teleurstelling voor jou." Hofman was 
raadslid sinds 1998 en enkele jaren fractieleider.

Langjarig CDA-fractieleider Gerard Slegers bekleedt die positie nu 
in Zaanstad, waar hij zijn 'grote liefde' is gevolgd. Hij was in 2017 
voorzitter van de werkgroep 'levendigheid in raadsvergaderingen 
en raadscommunicatie' en heeft zich in zijn raadswerk (sinds 2004) 
ontwikkeld tot een geducht debater. "Je stond altijd klaar, was kri
tisch naar jezelf", aldus Letty Demmers. Slegers zei 'veel mooie 
herinneringen' mee te nemen naar Zaanstad en veel te hebben 
geleerd van zijn voorganger Wim de Jonge (CDA) en andere frac
tievoorzitters als Nel Aarts (VVD) en Herman Kootkar (SV).

VANAF 2010 IN DE RAAD
Ook Willem Hornman, sinds 2010 in de raad voor D66, was lang 
fractieleider, en lid van de Rekenkamercommissie. De burgemees
ter noemde hem een enorme netwerker, sociaal betrokken én be
hept met een bijzonder taalgebruik. "Je spreekt 'hornmaniaans', 
doorspekt met toespelingen en kwinkslagen. Dat gaan we zeker 
missen."

Hanny van den Berg (CDA) keert evenmin terug in de raad, waarin 
zij twee periodes heeft gefunctioneerd. Al in 2002 werd zij actief 
voor haar partij. "Een charmante, innemende persoonlijkheid. Stille 
kracht achter de schermen, begaan met sociaal-maatschappelijke 
onderwerpen. Bedenker van het jeugdlintje en initiator van het 
behoud van het Pastoor Vekemansfonds", somde Letty Demmers 
enkele verdiensten op.

LEES VERDER OP DE VOLGENDE PAGINA ^

Alle 14 vertrekkende raadsleden worden toegesproken door burgemeester Letty Demmers

Liefst vier koninklijke onderscheidingen mocht waarnemend burgemeester Letty Demmers op 27 
maart uitdelen aan afscheidnemende raadsleden. Allen omdat zij meer dan 12 jaar raadslid zijn ge
weest. Lid in de Orde van Oranje-Nassau werden Charlie Engelen (VSA), Wim Groenendijk (GBV), 
Gerard Jonkers (GBV) en Herman Kootkar (Samenwerkend Veldhoven).

Ter vergelijking: in 2010 en 
2014 werden telkens twee 
raadsleden uitgeluid met een 
lintje omdat zij minimaal drie 
raadsperiodes (12 jaar) in de 
raad hadden gezeten. Het had

den er zelfs zes kunnen zijn. 
Maar Gerard Slegers (CDA) en 
Ab Hofman (VSA) moeten nog 
even wachten op erkenning 
door de koning. De eerste zet 
zijn politieke loopbaan voort in

Zaanstad, terwijl de herkozen 
Ab Hofman vorige week be
sloot de raadszetel niet te aan
vaarden en terug te treden uit 
de Veldhovense politiek.

Raadsnestor Herman Kootkar (68) 'verzamelde' verreweg de 
meeste raadsjaren: 27. In 1990 al deed hij zijn intrede in de 
Veldhovense raad; eerst als lid en later als fractievoorzitter van 
VSA, en na zijn kortstondige wethouderschap in 2006-2007, 
als leider van Fractie Kootkar en sinds 2010 van Samenwer
kend Veldhoven. De laatste vier jaar was hij waarnemend 
raadsvoorzitter.

"Jij kende de regels en procedures als geen ander, was altijd 
to-the-point en genoot door je kennis van zaken veel gezag", 
prees burgemeester Letty Demmers. "Bovendien hield je ons 
vaak een spiegel voor, door er altijd op te hameren dat de raad 
zich bezig moet houden met de wat-vraag, en het uitvoerende 
college met de hoe-vraag. Je bent een zeer bekend en erkend 
persoon in Veldhoven, we zullen je missen."

Op 27 maart nam de gemeenteraad afscheid van de 14 niet 
herkozen raadsleden. Op 29 maart zijn alle 27 nieuwe raadsleden 
beëdigd en is de nieuwe gemeenteraad geïnstalleerd.

De artikelen bevatten een impressie van de beide avonden, 
geschreven door een onafhankelijk journalist in opdracht van de 
gemeente.
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Raad verliest enorme brok ervaring (vervolg)
Twee raadsperiodes in de poc
ket heeft ook Wendy van der 
Grinten (VSA). Als actief lid van 
de Partij voor de Dieren stonden 
en staan gezondheid, milieu en 
duurzaamheid hoog in haar 
vaandel. "Vanuit die achter
grond toonde je grote betrok
kenheid, en stond je snel aan 
de interruptiemicrofoon om je 
mening te geven."

PERIODE 2014 - 2018
De overige scheidende raads
leden zijn één raadsperiode (of

minder) volksvertegenwoordi
ger geweest. Frank de Lepper 
(GBV) die in een ver verleden 
namens de VVD wethouder was 
in een college met burgemees
ter Sjraar Cox, was de afgelo
pen vier jaar vooral financieel 
woordvoerder van zijn fractie. 
"Je kon soms heel principieel uit 
de hoek komen."

Zijn fractiegenote Jannie 
Roosen-Goudsmit stond net als 
De Lepper wel op de GBV-lijst, 
maar werd niet herkozen in de

raad. Zij hield zich vooral bezig 
met de portefeuille ruimtelijke 
ordening en wees de ambtelijke 
staf geregeld op (tekstuele) fou
ten in hun nota's. Zij was eerder 
vier jaar lid van de GBV-steun- 
fractie.

Met Peter Wisgerhof (CDA) 
vertrekt een financieel speci
alist, tevens voorzitter van de 
auditcommissie. Hij hield met 
zijn bedrijfskundige ervaring 
nauwgezet toezicht op de ge- 
meentefinanciën, volgens de

burgemeester een 'moeilijke en 
belangrijke taak die niet altijd 
op waarde wordt geschat.' Hij 
werd bekend door zijn uitleg 
van de financiën met behulp 
van gekleurde legosteentjes 
en bood de nieuwe, onervaren 
fractie van Senioren Veldhoven 
zijn adviezen aan. "Maar be
steed ook weer niet teveel tijd 
aan geld, want dat levert geen 
zetels op!", aldus Wisgerhof.

Twee raadsleden vertrekken na 
slechts enkele maanden van

het echte raadswerk te heb
ben geproefd. Hein van der Re- 
ijden (D66) en Willem-Jan van 
de Ven (VVD) losten vorig jaar
hun tussentijds ver
trekkende fractiecol- 
lega's af.

27 nieuwe raadsleden beëdigd in Veldhoven
u

Tijdens de gemeenteraadsverkiezingen op 21 maart sprak de Veldhovenaar zich uit. Zij kozen de 27 nieuwe gemeenteraadsleden voor Veldhoven. Deze raadsleden legden allen tijdens de installatie van de

nieuwe raad op 29 maart de eed of de verklaring en belofte af in handen van de burgemeester

Het publiek en de raadsleden worden gevraagd te gaan staan bij de beëdiging van de nieuwe raad
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